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P R O T O K Ó Ł      Nr  LIX/05  
 

z obrad Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi  

w dniach 27 pa ździernika 2005 roku  

 
 
 
O B E C N I   :  
 
Stan radnych           -   21 

Obecnych                 -  21 
 
 
 
W Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi uczestniczyli :  
 
Burmistrz Miasta, Sekretarz Miasta, Skarbnik Miasta, kierownicy wydziałów UM i jednostek, radni 
powiatowi. 
 
 
 
 

Dot. pkt. 1 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Otwieram LIX Sesję Rady Miejskiej w Czeladzi, zwołaną na podstawie art. 20 ust 1 ustawy o 

samorządzie gminnym. 
- Powitał wszystkich przybyłych. 
- Stwierdzam, Ŝe zgodnie listą obecności jest wystarczająca ilość radnych do podejmowania 

uchwał. 
 
 

Dot. pkt. 2 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Mamy kilka zmian do porządku obrad. 
- Wprowadzenie uchwały w sprawie przyjęcia ramowych planów pracy Komisji Rady Miejskiej w 

Czeladzi na 2005 rok. 
- Wprowadzenie uchwały w sprawie przyjęcia wniosków pokontrolnych z protokołu końcowego 

Komisji Rewizyjnej z kontroli wydatkowania środków budŜetowych przez Przedszkole Nr 5 za I 
półrocze 2005r. 

- Wprowadzenie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLV/636/2005 z dnia 13 stycznia w 
sprawie zaciągnięcia poŜyczki. 

- Wprowadzenie uchwały w sprawie skorzystania z prawa pierwokupu prawa uŜytkowania 
wieczystego dz. Nr 162/30 i 163/30 k.m. 28 połoŜonych przy ul. Wybickiego w Czeladzi. 

- Autopoprawka do zmian w budŜecie miasta na 2005 rok. 
- Zmiana autopoprawki  
- Poprawka w porządku obrad w pkt. 16 jest „mapy nr 32 i nr 34” powinno być „mapy nr 32 i nr 

35”. 
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Dorota B ąk    - Sekretarz Miasta  
 
- Proszę teŜ o wprowadzenie uchwały intencyjnej w sprawie przystąpienia Miasta Czeladź do 

Norweskiego Mechanizmu Finansowego i Mechanizmu Finansowego Europejskiego Obszaru 
Gospodarczego oraz zabezpieczenia środków na pokrycie kosztów realizacji zapisów 
porozumienia w sprawie projektu p.t. „Partnerstwo szansą na rozwój kadr nowoczesnej 
administracji”. 

 
Marek Mrozowski   - Burmistrz  
 
- Mam propozycję, aby interpelacje przenieść przed punkt odnośnie odpowiedzi na interpelację. 

Udzielanie odpowiedzi zajmie sporo czasu, który powinniśmy zachować na waŜne sprawy 
merytoryczne. 

 
Ireneusz Gawro ński   - Radny  
 
- Proszę w przerwie wydrukować nowy porządek z tymi zmianami które wprowadzamy. 
 
Andrzej Świątek   - Radny  
 
- Chciałbym skorygować ten wniosek, aby po przyjęciu porządku zarządzić przerwę i 

wprowadzenie zmian. 
- Proszę o wprowadzenie punktu odnośnie braku moŜliwości wykonania uchwały przez Komisję 

Finansową dotyczącą zamówień publicznych w ZIK. Podnosiłem juŜ ta sprawę na poprzedniej 
sesji i pan Przewodniczący zdeklarował się, Ŝe będzie to wprowadzone, Ŝeby Rada zajęła 
stanowisko, czy Komisja jest nadal zobowiązana do tej kontroli. 

- Proszę tez o wprowadzenie omówienia przez Radę stanowisk prokuratury w sprawie 
umorzenia postępowania w sprawie poŜyczki dla CKS i niegospodarności przy wynajmie 
Ambasadora. Radca prawny powiedział, Ŝe moŜe udostępnić tylko postanowienie i takie 
przeczytałem. Mam do tego szereg wątpliwości. Komisja Rewizyjna poszerzyła to o dotacje z 
lat 1996-98 i nie wiem czy zostało to przesłane, bo w postanowieniu nie było o tym mowy. 
Powinniśmy te kwestie załatwić bo dzisiaj mijają 3 lata naszej kadencji.  

 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Rozumiem, Ŝe jest to stanowisko Komisji i oczekiwałem takiej decyzji, a jeŜeli nie to nadal 

obowiązuje uchwała Rady Miejskiej.  
- W sprawie dokumentów z prokuratury był taki wniosek i myślę, Ŝe pan Burmistrz zapozna z 

tym Radę. 
 
Marek Mrozowski   - Burmistrz  
 
- Nie dotarł do mnie wniosek o takie zapoznanie. 
 
Andrzej Świątek   - Radny  
 
- Nie widzę nowych okoliczności, które zmuszałyby mnie do działania. Nic się nie zmieniło w tej 

sprawie. Burmistrz nie przyznał się, Ŝe nie doczytał i zapomniał. Pan Burmistrz powiedział won 
stąd i to jest zapisane. Na ta okoliczność nie odbyła się Ŝadna merytoryczna dyskusja. JeŜeli 
Burmistrz uniemoŜliwia trzeba zawiadomić RIO lub NIK, bo Burmistrz nie moŜe zabronić 
kontroli. 

 
Danuta Walczak   - Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- W czyim imieniu zgłasza pan te wnioski bo nie było ich na Komisji Finansowej. Nad tym nie 

dyskutowaliśmy. 
 
Marek Mrozowski   - Burmistrz  
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- Po raz kolejny musze zaprotestować, przeciwko temu co wygaduje pan radny, bo pan radny 
mnie po prostu obraŜa i pan Przewodniczący nie reaguje. Ja nie powiedziałem nikomu won. 

 
Andrzej Świątek   - Radny  
 
- Napisał pan tak. 
 
Marek Mrozowski   - Burmistrz  
 
- To proszę to pokazać, albo mnie przeprosić. I proszę panie Przewodniczący, aby reagować 

na takie wystąpienia. JeŜeli chodzi o wnioski to jeŜeli są przegłosowane stają się uchwałami, a 
jeŜeli ich nie ma to ja nie będę reagował. 

 
Ireneusz Gawro ński   - Radny  
 
- Czy Rada podjęła taką uchwałę? JeŜeli jest taka uchwała to naleŜy przystąpić do kontroli i 

powiadomić Burmistrza. 
 
Marek Mrozowski   - Burmistrz  
 
- To nie jest uchwała, ale jakieś wnioski dołączone do uchwały. Nie są pełną uchwałą i dlatego 

nie doszło do kontroli. 
 
Teresa Kosmala   - Radna  
 
- Mamy kilka stanów Rada pamięta uchwałę, a Burmistrz nie. JeŜeli nie ma uchwały to trzeba ja 

podjąć, z jakiegoś powodu ta kontrola została przeprowadzona. Była uchwała czy nie ma 
uchwały?  

 
Władysław Oczkowicz   - Radny  
 
- Trzeba sprawdzić ta uchwałę i sprawa będzie prosta. 
 
Marek Mrozowski   - Burmistrz  
 
- To juŜ jest trzecia sesja na której mówimy o tym. NaleŜało to poruszyć w sprawach bieŜących 

a teraz jesteśmy przy ustalaniu porządku obrad.  
- Nie moŜe być tak, Ŝe wmawia mi się pewne rzeczy i jest to bez reakcji. 
 
 
PRZERWA 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- /Odczytuje uchwałę nr XLI/606/2004 z dnia 16.12.2004r./ 
- /Odczytuje rozstrzygnięcie nadzorcze o nieistotnym uchybieniu/ 
 
Marek Mrozowski   - Burmistrz  
 
- Nie ma porządku obrad, a juŜ o tym dyskutujemy. Czy juŜ przeszliśmy do tego punktu, jeŜeli o 

tym dyskutujemy to naleŜy wprowadzić to do porządku. 
 
Andrzej Świątek   - Radny  
 
- Poruszałem juŜ sprawę na poprzedniej sesji, okazało się, Ŝe mało skutecznie. Cytowałem juŜ 

wtedy pisma. Proponuje aby to było na początku podjęcia uchwał po standardowym temacie.  
 
Ireneusz Gawro ński   - Radny  
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- JeŜeli jest uchwał to proszę przeprowadzić kontrolę. Proszę zacząć działać Komisja jest do 
tego uprawniona przez Radę. 

 
Andrzej Świątek   - Radny  
 
- W sprawach bieŜących przytaczałem dokumenty. Byłoby dobrze, aby wprowadzić to do 

porządku, aby Rada się z tym zapoznała.  
 
Marek Mrozowski   - Burmistrz  
 
- Proszę o przerwę przyniosę dokumenty i będziemy sobie o tym dyskutować poza porządkiem 

obrad. 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- /Odczytuje pismo z 25 sierpnia 2005r. odpowiedź Burmistrza na pismo Przewodniczącego 

Komisji Finansowej/ 
- Jaki pan stawia wniosek? 
 
Andrzej Świątek   - Radny  
 
- To pan powinien działać, nie stanął pan na wysokości zadania jako osoba reprezentująca 

Radę w stosunku do Burmistrza. Nie poczynił pan Ŝadnych działań typu zawiadomienia 
organów kontrolnych, Ŝe Burmistrz uniemoŜliwia wykonanie uchwały. Potrzebne jest 
stanowisko Rady względem Burmistrza, który uniemoŜliwia wykonanie uchwały. 

 
 
PRZERWA 
 
 
Marek Mrozowski   - Burmistrz  
 
- Podstawą do odmowy przeprowadzenia kontroli, było to Ŝe jest ona niepełna nie ma terminu. 

Mamy ramowy plan prac Komisji i tam są terminy. Nie byłoby problemu z kontrolą ale w tym 
czasie trwała kontrola RIO. 

 
Ireneusz Gawro ński   - Radny  
 
- Są uprawnienia i musi pan zrealizować kontrolę. 
 
Bogusław Sta śko   - Radny  
 
- Co napisał pan Świątek po tym jak nie udało mu się przeprowadzić kontroli?  
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- /Odczytuje wniosek z 16 grudnia 2004r./ 
- /Odczytuje pismo z 25 sierpnia 2005r. pismo Przewodniczącego Komisji Finansowej do 

Burmistrza/ 
- /Odczytuje pismo z 25 sierpnia 2005r. odpowiedź Burmistrza na pismo Przewodniczącego 

Komisji Finansowej/ 
- /Odczytuje pismo Przewodniczącego RM do członków Komisji o nie odbyciu się kontroli/ 
- Nie widzę przeszkód formalnych aby taka kontrola się odbyła, poza terminem, który nie jest 

podany. 
 
Marek Mrozowski   - Burmistrz  
 
- Przewodniczący nie decyduje kiedy idzie na kontrolę ale Rada, jest terminarz kontroli, który 

państwo uchwalili. Uchwała była intencyjna. 
 



 5

Danuta Walczak   - Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Dowiedziała się, Ŝe kontrola się nie odbędzie. NaleŜało wystąpić do Burmistrza o wyznaczenie 

terminu kontroli. Była pomyłka i niedomówienie z obu stron i teraz naleŜy przeprowadzić 
kontrolę. 

 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kontrola miała być w roku 2005 jest to nieprecyzyjne. 
 
Andrzej Świątek   - Radny  
 
- Ten termin nie był moim, ale Komisji Finansowo-BudŜetowej. W czerwcu na Komisji 

zaproponowano termin wrześniowy. JeŜeli Burmistrz uniemoŜliwił ja nie mogę dać innego 
terminu. 

- Liczyłem, Ŝe Przewodniczący to wprowadzi, ja teraz oczekuję na stanowisko Rady. Nie moŜe 
być tak, Ŝe Burmistrz uniemoŜliwia przeprowadzenie kontroli. 

 
Danuta Walczak   - Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Rada powierzyła nam to zadanie decyzja jest i powinniśmy jako Komisja finansowa spotkać 

się i ustalić termin. 
 
Marek Mrozowski   - Burmistrz  
 
- Dzisiaj w porządku jest zmiana ramowego planu prac Rady i moŜna tam wprowadzić ta 

kontrolę. 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Jaki pan składa panie radny wniosek? 
 
Andrzej Świątek   - Radny  
 
- Chcę wprowadzić punkt w sprawie braku moŜliwości wykonania uchwały przez Komisję 

Finansowo-BudŜetową kontroli zamówień publicznych w ZIK w 2004r. 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Nie moŜe pan zmieniać zakresu kontroli, tam było zakupów inwestycyjnych. 
 
Andrzej Świątek   - Radny  
 
- Chcę wprowadzić punkt w sprawie braku moŜliwości wykonania uchwały przez Komisję 

Finansowo-BudŜetową kontroli zakupów inwestycyjnych w ZIK w 2004r. wraz z przyjęciem 
wniosków wynikających z tej dyskusji. 

 
Danuta Walczak   - Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- To jest bez sensu, juŜ wszystko na ten temat powiedzieliśmy, trzeba wyznaczyć termin 

kontroli i przedstawimy Burmistrzowi. 
 
Wiesław Konderak   - Radny  
 
- Proponuje zwolnić z przeprowadzenia kontroli. ZałoŜeniem było to, Ŝe były pewne 

nieprawidłowości, wtedy był na to czas, a dzisiaj nie ma juŜ Ŝadnego sensu taka kontrola. 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
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- Powinniśmy przejść do waŜnych tematów, a my nie mamy jeszcze porządku obrad. Proszę 
pana Świątka o wycofanie wniosku. 

 
Andrzej Świątek   - Radny  
 
- Nie mogę wycofać tego wniosku. MoŜe pan jako przewodniczący zgłosić wniosek o uchylenie 

uchwały. 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Proszę podać ostateczną treść wniosku. 
 
Andrzej Świątek   - Radny  
 
- Chcę wprowadzić punkt w sprawie braku moŜliwości wykonania uchwały przez Komisję 

Finansowo-BudŜetową kontroli zakupów inwestycyjnych w ZIK w 2004r. 
 
Marek Mrozowski   - Burmistrz  
 
- Proponuję przerwę, aby radny zapisał treść wniosku. 
 
 
PRZERWA 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Wniosek radnego Świątka o wprowadzenie sprawy – Dokonanie przez Radę Miejska oceny 

faktu uniemoŜliwiającego przez organ wykonawczy realizacji uchwały nr XLI/606/2004 z dnia 
16.12.2004r. dotyczącej kontroli zakupów inwestycyjnych w ZIK za 2004r. przez Komisję 
Finansowo-BudŜetową. Kto jest za takim wnioskiem? 

 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 19 radnych/ 
 
14 radnych głosowało za 
3 radnych głosowało przeciw 
2 radnych wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek została przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
Dyskusja na temat kolejności spraw w porządku obrad. 
 
 
Andrzej Świątek   - Radny  
 
- Mam teŜ drugi wniosek o wprowadzenie do porządku obrad omówienie przez Radę Miejską 

stanowiska prokuratury w sprawie udzielenia poŜyczki CKS i niegospodarności w budynku 
Ambasadora.  

 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest za takim wnioskiem? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 21 radnych/ 
 
13 radnych głosowało za 
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5 radnych głosowało przeciw 
3 radnych wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek została przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Wniosek o przesunięcie interpelacji po uchwałach przed udzieleniem odpowiedzi. Kto jest za?  
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 21 radnych/ 
 
8 radnych głosowało za 
6 radnych głosowało przeciw 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek nie została przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
Marek Mrozowski   - Burmistrz  
 
- Proponuję zatem przenieść udzielenie odpowiedzi zaraz po zadaniu pytań i interpelacji. 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest za takim wnioskiem? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 21 radnych/ 
 
19 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
2 radnych wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek została przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Wniosek o wprowadzenie uchwały w sprawie przyjęcia wniosków pokontrolnych z protokołu 

końcowego Komisji Rewizyjnej z kontroli wydatkowania środków budŜetowych przez 
Przedszkole Nr 5 za I półrocze 2005r. Kto jest za? 

 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 19 radnych/ 
 
19 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek została przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
Władysław Oczkowicz   - Radny  
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- Zgłaszam wniosek o przeniesienie uchwały w sprawie nabycia niezabudowanej działki nr 2 
k.m. 60 o pow. 4399 mkw. połoŜonej przy ul. Będzińskiej w Czeladzi na sesję w listopadzie, z 
uwagi na to, Ŝe chcielibyśmy aby Burmistrz miał czas na przeprowadzenie negocjacji 
dotyczących zamiany. 

 
Marek Mrozowski   - Burmistrz  
 
- JuŜ negocjowałem i właściciel się nie zgadza. 
 
Władysław Oczkowicz   - Radny  
 
- Chciałbym, aby fakt takich negocjacji była przedstawiona na Komisji w formie pisemnej wraz z 

odmową właściciela. 
 
Marek Mrozowski   - Burmistrz  
 
- Na piśmie wypowiedział się zgłaszając wniosek o wykup. JeŜeli będzie uchwała Rady o 

negocjacjach to będę je prowadził. Na dzień dzisiejszy znam opinie właściciela. JeŜeli Rada 
chce Ŝebym negocjował to musi podjąć stosowna uchwałę. JeŜeli nie będzie uchwały to ja nie 
mam o czym dyskutować. 

 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest za wnioskiem? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 21 radnych/ 
 
14 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
7 radnych wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek została przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
Andrzej Krugły   - Radny  
 
- Proponuję zaczynać sesje o 7.30 wtedy moŜe do 10.00 ustalimy porządek obrad i będziemy 

mogli przechodzić do spraw merytorycznych. Trzeba w tej sprawie podjąć uchwałę. 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Głosujemy blokiem wprowadzenie pozostałych uchwał w sprawie: 
- przyjęcia ramowych planów pracy Komisji Rady Miejskiej w Czeladzi na 2005 rok. 
- zmiany uchwały nr XLV/636/2005 z dnia 13 stycznia w sprawie zaciągnięcia poŜyczki. 
- skorzystania z prawa pierwokupu prawa uŜytkowania wieczystego dz. Nr 162/30 i 163/30 k.m. 

28 połoŜonych przy ul. Wybickiego w Czeladzi. 
przystąpienia Miasta Czeladź do Norweskiego Mechanizmu Finansowego i Mechanizmu -
Finansowego Europejskiego Obszaru Gospodarczego oraz zabezpieczenia środków na 
pokrycie kosztów realizacji zapisów porozumienia w sprawie projektu p.t. „Partnerstwo szansą 
na rozwój kadr nowoczesnej administracji”. 

- Kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 21 radnych/ 
 
20 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
1 radnych wstrzymał si ę od głosu 
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Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wnioski zostały przez Rad ę przyj ęte. 
 
 

 
 

Rada przyj ęła nast ępujący porz ądek obrad  
 
 
 

1. Otwarcie sesji. 
2. Porządek obrad. 
3. Przyj ęcie protokołu z obrad Sesji Rady Miejskiej w dniach : 

a) 29 września – 5 pa ździernika 2005 ( sesja LVIII ) 
4. Informacja Burmistrza Miasta z działalno ści w okresie mi ędzysesyjnym. 
5. Interpelacje i zapytania radnych oraz udzielenie  odpowiedzi. 
6. Zapytania mieszka ńców. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie przyj ęcia wniosków pokontrolnych z protokołu 

końcowego Komisji Rewizyjnej z kontroli wydatkowania środków bud Ŝetowych 
przez Przedszkole Nr 5 za I półrocze 2005r. 

8. Dokonanie przez Rad ę Miejska oceny faktu uniemo Ŝliwiaj ącego przez organ 
wykonawczy realizacji uchwały nr XLI/606/2004 z dni a 16.12.2004r. dotycz ącej 
kontroli zakupów inwestycyjnych w ZIK za 2004r. prz ez Komisj ę Finansowo-
Bud Ŝetow ą. 

9. Przygotowanie do sezonu zimowego 2005 – 2006.  
1. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 
2. Wprowadzenie. 
3. Dyskusja. 
4. Podjęcie uchwały w sprawie : przyj ęcia informacji Burmistrza Miasta w sprawie 

przygotowania Miasta do „Akcji Zima” sezon 2005/200 6. 
10. Omówienie przez Rad ę Miejsk ą stanowiska prokuratury w sprawie udzielenia 

poŜyczki CKS i niegospodarno ści w budynku Ambasadora. 
11. Podjęcie uchwał w sprawie:  
1. podj ęcia współpracy z innymi gminami w ramach Regionu Za głębie. 
2. ustalenia wysoko ści diet radnych. 
3. oddania w u Ŝytkowanie wieczyste działki nr 54/2, k.m. 44 przy u l. Poniatowskiego w 

Czeladzi. 
4. sprzeda Ŝy w trybie bezprzetargowym działki nr 90 k.m. 29 o pow. 1019 mkw.  przy 

ul. Reja w Czeladzi. 
5. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot. cz ęści działki nr 1/13 k.m. 45 o pow. 50 m² przy 

ul. Sikorskiego w Czeladzi. 
6. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot. działki nr 37 i nr 38 k.m. 57 o pow. 250 m ² przy 

ul. K. Skorupki w Czeladzi. 
7. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot. cz ęści działki nr 61 k.m. 21 o pow. 130 m² przy 

ul. Podwalnej w Czeladzi. 
8. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot. cz ęści działki nr 163/268  k.m. 24 o pow. 106 m² 

przy ul. Nowopogo ńskiej w Czeladzi. 
9. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot. cz ęści działki nr 164/1  k.m. 4 o pow. 90 m² przy 

ul. Chmielnej – Ogrodowej w Czeladzi. 
10. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot. cz ęści działki nr 32/14  k.m. 41 o pow. 243 m² 

przy ul. Powsta ńców Śląskich w Czeladzi. 
11. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot. cz ęści działki nr 32/14  k.m. 41 o pow. 155 m² 

przy ul. Powsta ńców Śląskich w Czeladzi. 
12. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot. cz ęści działki nr 8  k.m. 58 o pow. około 434 m² 

przy ul. Prusa w Czeladzi. 
13. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot. cz ęści działki nr 113  k.m. 43 o pow. około 300 

m² przy ul. Borowej w Czeladzi. 
14. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot. cz ęści działki nr 22/7  k.m. 41 o pow. około 

19,60 m² przy ul. 21 Listopada w Czeladzi. 
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15. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot. działki nr 55/7  i cz ęści działki nr 54/1 k.m. 13 o 
pow. 166 m² przy ul. Ogrodowej w Czeladzi. 

16. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot. gruntów rolnych o pow. ł ącznej 32,1997 ha 
poło Ŝnych na kartach mapy nr 32 i nr 35 na tzw. „Zarzecz u” w Czeladzi. 

17. zmian w bud Ŝecie miasta na 2005 rok. 
18. ustalenia stawek dotacji przedmiotowych dla zak ładów bud Ŝetowych gminy. 
19. przyj ęcia ramowych planów pracy Komisji Rady Miejskiej w Czeladzi na 2005 rok. 
20. zmiany uchwały nr XLV/636/2005 z dnia 13 styczn ia w sprawie zaci ągnięcia 

poŜyczki. 
21. skorzystania z prawa pierwokupu prawa u Ŝytkowania wieczystego dz. Nr 162/30 i 

163/30 k.m. 28 poło Ŝonych przy ul. Wybickiego w Czeladzi. 
22. przyst ąpienia Miasta Czelad ź do Norweskiego Mechanizmu Finansowego i 

Mechanizmu Finansowego Europejskiego Obszaru Gospod arczego oraz 
zabezpieczenia środków na pokrycie kosztów realizacji zapisów poroz umienia w 
sprawie projektu p.t. „Partnerstwo szans ą na rozwój kadr nowoczesnej 
administracji”. 

 
12. Sprawy bie Ŝące Rady Miejskiej. 
13. Zamkni ęcie obrad Sesji. 

 
 
 
PRZERWA 
 

 
Dot. pkt. 3 – porz ądku obrad Sesji  

 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do głosowania nad protokołami. Czy są jakieś uwagi? Protokół z LVIII sesji w 

dniach 29 września – 5 października 2005. Kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 18 radnych/ 
 
18 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
2 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe protokół został przez Rad ę przyj ęty 
 
 

Dot. pkt. 4 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do udzielenia informacji Burmistrza za okres międzysesyjny. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- /Przedstawia informację międzysesyjną/ 
 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
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- Mam propozycję, aby informacja międzysesyjna była opracowywana za okres do 3 dni przed 
sesją. Była by zostawiana radnym i zadawalibyśmy tylko ewentualne pytania. 

 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Chciałbym panu przypomnieć, Ŝe taką propozycję miałem na początku kadencji, ale państwo 

się na to nie zgodzili. Wtedy chcieli państwo Ŝebym czytał i dokładacie coraz więcej rzeczy. 
 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Realizacja budŜetu powinna być w porównaniu do roku ubiegłego w procentach a nie kwotowo 

bo to nic nam  nie mówi. 
- Jak wygląda zadłuŜenie miasta, czy jest zgodne z planem. 
- Gdzie było umieszczone ogłoszenie o samochodzie. Czy to jest nowy samochód ten 

Mercedes. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- To ja  przedstawiam informację i jeŜeli macie państwo do tego jakieś uwagi to proszę o 

podjęcie uchwały, Ŝebym wiedział, Ŝe jest to wola Rady. Dotyczy to takŜe pozostałych 
wniosków. 

- JeŜeli chodzi o samochód to ogłoszenia były zamieszczane w BIP, w gablocie naszej oraz w 
prasie i jest to samochód nowy. 

 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Pracownia architektoniczna skąd jest? 
- O co chodzi z liczeniem nietoperzy czyja jest to inicjatywa? 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Z Zabrza. 
- Uczestniczymy w programie wojewódzkim WFOŚ. Były wprowadzane na ten cel środki. 
 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- ZIK, była informacja aby podawać informację o ilości wody wprowadzonej do obiegu i ilości 

wody bezpowrotnie straconej. Proszę o umieszczenie tych wiadomości. 
- Za jaka kwotę sprzedaliśmy nieruchomości w ostatnim czasie? 
- Spółdzielnia Skarbek zrzekła się na rzecz miast gruntów, gdzie są one usytuowane? 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- To są drogi – ul. Sułkowskiego, Wybickiego i Puławskiego. 
 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Delegacja do Francji, kto wchodził w skład i jakie były koszty? 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Koszt to około 17 tys. zł – transport. Skład to 13 osób ja z małŜonką, pan Płomiński, Horyń, 

Gajdzik, ŁyŜwińska, Skiba, Olechwiruk, Konopelska, Karecińska, Strojniak. Nie wszyscy są 
pracownikami gminy. 

 
Jerzy Rebeta   - Radny  
 
- Gdzie jest punkt zbiórki odpadów niebezpiecznych? 
- Jaka jest liczba awarii w stosunku do poprzedniego roku? 
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Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Punkt będzie na bazie MPGK. 
- Liczba awarii jest nieco mniejsza, ale generalnie pozostaje na tym samym poziomie. 
 
Jerzy Rebeta   - Radny  
 
- Słabe wyniki młodych koszykarzy. 
- Co ze stypendiami za październik i listopad? 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Nie znam dokładnie sytuacji, ale zespół jest dopiero tworzony. 
- Szukamy pieniędzy na stypendia, jeŜeli znajdziemy to zaproponujemy państwu przesunięcia. 
 
Jerzy Rebeta   - Radny  
 
- Mapa problemów społecznych. 
- Pobyt we Francji, metody rekultywacji. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Zwiedzaliśmy kopalnie. Świadomość społeczna jest wyŜszą niŜ u nas. Przekazywane jest to 

gminom lub stowarzyszeniom. Byliśmy w 4 kopalniach, niektóre zamykane w 1999r. są to 
kopalnie zupełnie inne, niŜ nasze. Tam stara się inwestować i szukać pieniędzy. Oglądaliśmy 
zwałowiska, zagospodarowane pod rekreację oraz szkółki roślin. Sposoby rekultywacji są 
zupełnie inne niŜ u nas, najpierw materiał się przerabia i potem ten który się nadaje uŜywa się 
pod drogi, a resztę np. pod boiska. 

 
Bogusław Sta śko  - Radny  
 
- Słyszałem, Ŝe zwrócono się do prezesa CSM o oszacowanie kosztów posiłków dla dzieci. 

Rozumiem, Ŝe dotyczy to wniosku komisji Zdrowia. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Tak. 
 
GraŜyna Str ączek  - Radna  
 
- str. 15 wrzesień-grudzień – zajęcia rehabilitacyjne. Czy to będzie robił szpital czy osoba 

prywatna? 
- Czy wszystkie stowarzyszenia, które otrzymują dotacje są rozliczane przez Wydział Polityki 

Społecznej? Chcielibyśmy mieć informacje jak te środki są rozdysponowane. 
- ZBK otrzymało certyfikat ISO9001 myślę, Ŝe powinniśmy im pogratulować. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Koszty są rozliczane i jest to pod stałą kontrolą. 
 
 
 

Dot. pkt. 5 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do interpelacji i zapytań radnych oraz udzielenia odpowiedzi. 
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Sławomir Święch  - Radny  
 
- Mam interpelację do Przewodniczącego. Na wczorajszym posiedzeniu Rady Nadzorczej CSM 

zapytano mnie jaki jest los pisma 3 spółdzielni w sprawie wysokości taryf wodnych. Nie 
otrzymaliśmy odpowiedzi Rady Miejskiej. Zobowiązano mnie o pisemną odpowiedź, gdyŜ 
moje wyjaśnienia jako radnego były niewystarczające. 

 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Kiedy będą wyniki kontroli RIO? 
- Jaki jest efekt ekonomiczny wydzierŜawienie słupów ogłoszeniowych. 
- Co dalej z brygadą remontową jak część zostanie zwolniona, a jak będzie nadal pracować. 
- Jak wyglądają inwestycje za 9 miesięcy. Jakie są koszty projektowe i ostateczne przebudowy 

szpitala psychiatrycznego, jaki jest termin realizacji? Czy projekt przekroczy załoŜenia? 
 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Czy w G3 jest juŜ pracownia językowa? 
- Naprawa chodnika przy ul. Katowickiej 54 jak wygląda. 
- Woda na placu w rejonie Józefowa zalewająca dom, kiedy zostanie to zneutralizowane? 
- Wycinka krzewów przy ul. Saturnowskiej, czy będzie prowadzona. 
- Kto jest właścicielem dawnego terenu na Borzesze, kopalnia odkrywkowa wapieni. Jest to 

wyjątkowo ładny teren, gdybyśmy stali się właścicielami była by to niezwykła atrakcja 
turystyczna. 

 
Marian Kita   - Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Wszystkich Świętych – cmentarze, porządkowanie otoczenia. Powinno być czysto pozbierane 

liście. 
- Jeden z moich absolwentów pytał się jak sobie pozwalam, Ŝeby jakiś kretyn wycierał sobie  w 

EC moim nazwiskiem gębę. Proszę aby miał pan większy wpływ na EC. Chodzi o ten 
fragment z tym kontem. Nie mam konta. Proszę, aby nie wypisywać takich rzeczy. 

 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Były wnioski o oświetlenie garaŜy i został zrealizowany. Drugi wniosek dotyczył pojemników 

na szkło w rejonie cmentarzy. Powiedział pan, Ŝe jest to niemoŜliwe tymczasem wszędzie są 
takie pojemniki. 

 
Zofia Baza ńska  - Radna  
 
- Harcerze – brak harcówki, była uchwała odnośnie remontu jakiegoś pomieszczenia na 

harcówkę. Pytali czy coś da się w tej sprawie zrobić. 
- Zgłosili się do mnie mieszkańcy budynku przy ul. Bytomskiej 33 – zmarła właścicielka budynku 

i lokatorzy nie wiedza komu płacić czynsz, obawiają się tego, Ŝe ktoś kaŜe im nagle zapłącić. 
 
Teresa Kosmala  - Radna  
 
- SP7 – czy taka sytuacja jest prawdziwa. W klasie 1-2 są zajęcia dodatkowe sportowe, które 

wydawało mi się mają być zajęciami dodatkowymi, okazało się, Ŝe jest to siatkówka. 
Wszystkie chętne dziewczyny w tym uczestniczą. Chłopcy przeszli test. Czy w tym wieku 
moŜe juŜ następować selekcja do danej dyscypliny sportu, czy moŜna wprowadzać 
specjalizację. Takie ukierunkowanie jest zbyt wczesne, cześć dzieci nie dostała się do tych 
grup. Czy prowadzimy selekcję, czy to jest forma ogólnorekreacyjna? Czy tak dzieje się we 
wszystkich szkołach. 

 
Andrzej Krugły  - Radny  
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- Proponuję aby zaczynać sesję wcześniej, bo dwie i pół godziny ustalamy porządek, to jest w 
ramach uproszczenia i przyśpieszenia obrad. Czy Burmistrz zgadza się na to? Jest godzina 
14ta a jesteśmy w pierwszym punkcie. 

- Czy moŜna na 3 dni przed sesją podać informację międzysesyjną, zadalibyśmy ewentualne 
pytania i przyśpieszylibyśmy dzięki temu obrady. 

 
Leszek Lasota   - Radny  
 
- Proszę o udostępnienie w dni Wszystkich Świętych parkingu przy Urzędzie i poinformowanie o 

tym odwiedzających cmentarz. 
 
 
PRZERWA 
 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Woda wprowadzana do wodociągów, będzie uzupełniana. 
- Działki 540 tys. oraz lokal 20 tys. 
- Mapa Stowarzyszeń w internecie jest teŜ w WPS. 
- Rehabilitacja- prowadzi to osoba fizyczna, rehabilitant. 
- RIO – kontrola nie jest jeszcze protokół podpisany, stanie się to w tym tygodniu, będzie 

dostępny  w internecie na stronach RIO, wnioski pokontrolne będą za 8 tygodni, cały protokół 
będzie dostępny w Biurze Rady. 

- Efekt ekonomiczny słupów ogłoszeniowych – nie robiliśmy tego dla efektu finansowego. 
DzierŜawca płaci miesięcznie 207 zł za 20 słupów, chodzi o utrzymanie porządku. Umowa jest 
do końca listopada br. 

- Brygady remontowe są dwie remontowa będzie w całości, bo zaczynamy szpital. ZałoŜenie 
jest aby nikogo nie zwalniać, ale nie wszyscy nadają się do pracy. 

- Koszt projektu szpitala psychiatrycznego – 4 mln, to wychodzi 1,3 tys. zł/m². Nie jest to wielka 
kwota koszt odtworzeniowy to jest ponad 2 tys. zł. 

- Pracownie językowe są juŜ we wszystkich gimnazjach. 
- Chodnik Katowicka 54 to jest koszt około 30 tys. zł., ale nie zlecimy panu tego zadania. 

Trzeba tez zrobić studnie chłonną. 
 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- To trzeba zrobić po gospodarsku, bo koszt jest zbyt duŜy, więc powiedziałem, Ŝe gdybym nie 

był radnym wykonałbym to za 5 tys. zł. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Nie ma u nas systemu gospodarskiego, wszystko musi być zgodnie z prawem budowlanym. 

Będzie zrobione kiedy będziemy mieli na to pieniądze. 
- Wycinka traw, wycinamy tyle ile mamy pieniędzy. W pasie drogowym będzie nadal wycinane. 
- Wapiennik – właściciel jest prywatny. Koszt to 20 zł/m², a jest tego 8 ha. Trzeba przygotować 

uchwałę. 
- Pojemniki na odpady, nic się w tym temacie nie zmieniło od ostatniej rozmowy. 
- Wszystkich Świętych, będzie wszystko posprzątane w rejonie cmentarzy. 
- Na temat wycieranie ust Echem Czeladzi. Tak juŜ się to pisze, wydaje mi się, Ŝe EC jest dobra 

gazetą i nie naleŜy się o wszystko obraŜać. 
 
Marian Kita   - Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Ja się nie obraŜam. Mówię to co ktoś do mnie mówi i interpeluje przez mnie. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- UwaŜam, Ŝe tekst jest bardzo łagodny, natomiast uwaŜam, Ŝe gorzej jest jak czasem radny 

radnemu przywali. 
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- Brak harcówki, dogadali się ze StraŜą PoŜarną, ale uwaŜam, Ŝe ten lokal się nie nadaje, to 
jest piwnica i tam ciągle będzie wilgoć. Dziwi mnie, Ŝe stowarzyszenia nie mogą się  ze sobą 
porozumieć, bo przecieŜ mogły by dwa stowarzyszenia korzystać z jednego pomieszczenia. 
Mogą korzystać z pomieszczeń biblioteki, bo przecieŜ są tylko raz w tygodniu. 

- SP7 – zajęcia dodatkowe, są nieobowiązkowe, nie kaŜdy musi z nich korzysta. Program jest 
autorski zaakceptowany przez dyrekcję szkoły. 

 
Teresa Kosmala  - Radna  
 
- Kto płaci za te zajęcia? Miasto. To są dzieci 8-9letnie. Moje obawy wynikają z dyskusji z tymi 

którzy bardziej znają się na sporcie. Nie wiem czy właściwy jest taki podział juŜ w tak młodym 
wieku. Czy moŜna juŜ na tym etapie przeprowadzać selekcję i to mnie niepokoi. UwaŜam, Ŝe 
to jest zbyt wcześnie. Czy w tych decyzjach nie ma jakichś nieprawidłowości, czy dzieciom się 
nic nie stanie przez przetrenowanie. 

 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Nie jestem archeologiem i nie znam się na wychowaniu fizycznym. Mam pełne zaufanie do 

dyrekcji. Są to zajęcia dodatkowe. KaŜda szkoła ma własną politykę w tym zakresie. JeŜeli to 
nie jest selekcja rasowa, ani ze względu na wyznanie to ja się na to zgadzam. 

- Zaczynanie sesji wcześniej myślę, ze to jest świetny pomysł. Podobnie sądzę, Ŝe moŜna robić 
dwie sesję jedną merytoryczną a druga na temat interpelacji i informacji międzysesyjnej. Ja 
jestem do dyspozycji. Myślę, Ŝe jeŜeli jest sesja poświęcona „Akcji Zima” to powinniśmy o tym 
mówić, tymczasem jest po godzinie 14ej i nie wiem kiedy o tym porozmawiamy. Potem o 
godzinie 22ej okazuje się, Ŝe brakło czasu dla pracowników i byli niepotrzebnie trzymani. 

- Informacja międzysesyjna – ja proponowałem na początku kadencji, Ŝeby przedstawiać tylko 
najwaŜniejsze sprawy, państwo chcieli Ŝeby czytać wszystko więc czytam. Ja będę 
przedstawiał informację jak do tej pory, ale jeŜeli państwo się zgodzą to mogę robić to 
skrótowo. Ja jednak przypominam Ŝe to był państwa wniosek, na ostatniej sesji chcieli 
państwo, Ŝeby nawet czytać strzelców bramek, więc teŜ czytam. 

- Parkingi są zawsze udostępniane. 
- Ulice przejęte przez miasto – Poniatowskiego, Wybickiego, Sułkowskiego, Pułaskiego, są to 

drogi mam mapkę. 
 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Mówiąc o koszeniu trawy miałem na myśli teren w głębi. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Kosimy tam gdzie musimy w pasie drogowym. 
 
Władysław Oczkowicz  - Radny  
 
- Modernizacja szpitala 4 mln. czy z pana wyliczeń wyszło 1,3 tys. zł/m², wychodziłoby, Ŝe 

obiekt ma 3000 m². Czy projekt mówi o 35 mieszkaniach? 
 
Krzysztof Grochalski  - radca prawny  
 
- Stosowny wniosek o przejęciu został złoŜony przez gminę, sąd musi zamieścić ogłoszenie o 

poszukiwaniu spadkobierców, jest juŜ od 3 miesięcy, a musi być przez 6 miesięcy, po tym 
okresie przejdzie na własność gminy. Przez ten czas najlepszym wyjściem jest 
zorganizowanie się i zbieranie opłat, gmina nie moŜe tym zarządzać. Mieszkańcy musza się 
zorganizować. 

 
 

Dot. pkt. 6 – porz ądku obrad Sesji  
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Janusz G ątkiewicz  -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do zapytań mieszkańców. Widzę, Ŝe nie ma Ŝadnych chętnych. 

 
 

Dot. pkt. 7 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
Janusz G ątkiewicz  -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia wniosków pokontrolnych z protokołu 

końcowego Komisji Rewizyjnej z kontroli wydatkowania środków budŜetowych przez 
Przedszkole Nr 5 za I półrocze 2005r. 

 
Marek Rajca   - Radny  
 
- /Przedstawia protokół końcowy Komisji Rewizyjnej z kontroli wydatkowania środków 

budŜetowych przez Przedszkole Nr 5 za I półrocze 2005r./ 
 
GraŜyna Str ączek  - Radna  
 
- Według wniosków powinno wpłynąć do Komisji Oświaty, czy ono istnieje i czy wpłynie? 
 
BoŜena Podgórska  - dyrektor ZBK  
 
- Nie ma pisma z 2.03.2005r. nie zostało odnotowane ani w ZBK, ani w PP5, brak jest 

potwierdzenia, Ŝe taki pismo wpłynęło. 
- Sprawy o których mówi komisja nie są nam obce. Dokonujemy przeglądów. Zastanawialiśmy 

się, czy dokonać napraw doraźnych czy dokonać remontu kapitalnego i tak teŜ uzgodniliśmy z 
panią dyrektor. Będzie to w 2006r. – 100 tys. w planie budŜetowym. Mieści się w tym to co 
państwo zauwaŜyliście. W 2003r. chcieliśmy dokonać duŜego remontu, ale wtedy opinia Rady 
była negatywna. Nie robimy niczego wbrew dyrektorowi. 

 
Renata Bi Ŝek   - dyrektor PP5  
 
- Potwierdzam to co mówi pani dyrektor. Dyrekcja ZBK była u nas we wrześniu. Podjęłam 

decyzję o odroczeniu remontów do końca roku, bo chcę, aby było to zrobione solidnie. 
Chciałabym trwałe rzeczy i dlatego wolę poczekać do wiosny. 

 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Pismo było wysłane listem poleconym. 
 
Renata Bi Ŝek   - dyrektor PP5  
 
- Nie mamy w budŜecie pieniędzy na usługi pocztowe, doręczamy osobiście. Jest to w poczcie 

wychodzącej, ale nie dotarło do ZBK. 
 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- 2 czerwca br. był przegląd i Ŝaden z pracowników przedszkola nie uczestniczył w nim. Dzieci 

nie mogą się znajdować w pomieszczeniu z grzybem. To musi być zrobione natychmiast. 
 
Bogusław Sta śko  - Radny  
 
- Czy były kontrole Sanepidu? Nie było z tym problemu? 
 
Renata Bi Ŝek   - dyrektor PP5  
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- Była w maju. Były pewne zalecenia i odpowiedzieliśmy, Ŝe dokonamy tych zmian w 2006r. 
Sanepid zgodził się na odroczenie wykonani, ze względu na brak środków. 

- Zacieki pojawiły się dopiero po ostatniej zimie. 
 
Bogusław Sta śko  - Radny  
 
- Czy ma pani ksiąŜkę obiektu? 
 
BoŜena Podgórska  - dyrektor ZBK  
 
- ZBK ma ksiąŜkę obiektu, bo to my jesteśmy administratorem. Są w niej wpisane wszystkie 

remonty. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Przedmiotem kontroli były finanse i Komisja nie stwierdziła nieprawidłowości. Powinno to być 

jasno wyartykułowane. Jestem wdzięczny, Ŝe zauwaŜono te sprawy. W 2003 roku chcieliśmy 
rozszerzyć zakres remontu o remont tarasu, wtedy panowie Oczkowicz i Gawroński byli 
przeciwko poszerzeniu remontu i przeniesieniu na ten cel środków. Dzisiaj po dwóch latach 
chcą państwo remontować. 

- W 2003r. przedłoŜyłem plan rozwoju jedyna komisja która się tym powaŜnie zajęła to była 
Komisja Oświaty, kiedy zaproponowała, aby do 2007r. wyremontować wszystkie placówki nie 
zajęto się tematem, a pani Strączek spotkała się z krytyka, Ŝe dba tylko o obiekty oświatowe. 
To są fakty. Przy powstawaniu WPI był powołany zespół ds. opiniowania wniosków w tym 
zespole był pan Oczkowicz i to ten zespół zaproponował rozciągnięcie remontów na wiele lat. 
Czy pan był wtedy na tej placówce i nie widział pan tego. Kiedyś tak było we wszystkich 
placówkach, ale od którejś trzeba było zacząć. Mogliśmy w przyszłym roku zakończyć tematy 
placówek oświatowych, ale tak został skonstruowana uchwała. 

 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Ja nie pamiętam jak głosowałem, ale moŜe pan Burmistrz przedstawi nam dokumenty 

potwierdzające jak głosowałem. W 2003r. kontrolowaliśmy MZO, przetarg wygrała firma, która 
zaoferowała szybsze malowanie o 30% niŜ inne firmy, jest to w protokole. Dzisiaj pani dyrektor 
mówi, Ŝe było malowane na mokre ściany. Nie chodzi o wytykanie win, ale o zrobienie 
niezbędnych remontów. 

 
Anna Horzelska-Matyja  - Radna  
 
- Jaki był zakres prac w 2003r. co było wykonane, Ŝe po tym czasie stan jest tak dramatyczny. 
 
BoŜena Podgórska  - dyrektor ZBK  
 
- Była to zmiana systemu ogrzewania, malowanie. Teraz chcemy to zrobić kompleksowo. 

Malowanie w 2003r. nie było na zagrzybionych ścianach, to wyszło dopiero w tym roku po 
zimie. 

 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Jest pilna potrzeba remontu dachu na szpitalu i wiadomo to od kilku lat. Kiedyś nie widziała 

pani potrzeby rozszerzenia remontu, a teraz pani ją dostrzega? 
 
Anna Horzelska-Matyja  - Radna  
 
- A skąd pan wie jak ja głosowałam? 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Jest uchwała Rady Miejskiej. 
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Janusz G ątkiewicz  -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Czy pani dyrektor przedszkola nie zgadza się z tymi wnioskami Komisji Rewizyjnej? 
 
Renata Bi Ŝek   - dyrektor PP5  
 
- Ja nie mówię, Ŝe się nie zgadzam, ale rozumiem potrzeby i brak finansów. 
 
Władysław Oczkowicz  - Radny  
 
- To co mówiła pani dyrektor w trakcie kontroli, a to co mówi dzisiaj to są dwie róŜne rzeczy. 

Przeciek nad szatnią był juŜ w 2003r. Pokazywała mi pani osobiście pismo do ZBK, z 
potwierdzeniem odbioru. Jestem zaskoczony. 

- Przy formułowaniu WPI na pewno nie był przesunięty obiekt PP5. 
 
Teresa Kosmala  - Radna  
 
- Chciałam się odnieść do tego co pan Burmistrz powiedział, Ŝe jest zdziwiony, Ŝe Komisja 

Rewizyjna zajmuje się tym czego nie miała w planie kontroli. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Ja tego nie powiedziałem. 
 
Teresa Kosmala  - Radna  
 
- Powiedział pan. Odnoszę wraŜenie, Ŝe Komisja miała podejść do tego z szeroko zamkniętymi 

oczami. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Pani radna uczęszczała do tego przedszkola przez wiele lat i nie zauwaŜyła tych zacieków. 

Obowiązkiem kaŜdego radnego jest zgłaszać tego typu sprawy i cieszę się, Ŝe zostało to 
zauwaŜone, tylko szkoda, Ŝe kiedy chcieliśmy robić taras te same osoby tego nie widziały. 
Dzisiaj nie byłoby o czym dyskutować. Wniosek był, aby nie dawać pieniędzy na remont 
tarasu. 

 
Teresa Kosmala  - Radna  
 
- Moje dziecko chodziło do tego przedszkola po remoncie.  
- Nigdy nie było projektu uchwały w sprawie remontu w 2003r. Od zarządu mieniem 

komunalnym jest Burmistrz i ma do tego stosowne słuŜby. MoŜe wszyscy jesteśmy po części 
winni, ale ta zagrzybiona ścianę trzeba natychmiast zlikwidować. 

 
Janusz G ątkiewicz  -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przystępujemy do głosowania uchwały w sprawie przyjęcia wniosków pokontrolnych z 

protokołu końcowego Komisji Rewizyjnej z kontroli wydatkowania środków budŜetowych przez 
Przedszkole Nr 5 za I półrocze 2005r. Kto jest za? 

 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 17 radnych/ 
 
14 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
3 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
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Dot. pkt. 8 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
Janusz G ątkiewicz  -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do dokonanie przez Radę Miejska oceny faktu uniemoŜliwiającego przez organ 

wykonawczy realizacji uchwały nr XLI/606/2004 z dnia 16.12.2004r. dotyczącej kontroli 
zakupów inwestycyjnych w ZIK za 2004r. przez Komisję Finansowo-BudŜetową. 

 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Informacje jakie mam przedstawiłem i jako Rada powinniśmy zdecydować co komisja 

Finansowa powinna czynić. 
- Burmistrz uniemoŜliwił dokonanie takiej kontroli w wyznaczonym terminie i w związku z tym 

uwaŜam, Ŝe naruszył prawo łamiąc ustawę samorządową. W związku z tym uwaŜam, Ŝe 
naleŜy podając uchwałę o powiadomieniu organów nadzory – Wojewodę i RIO. Jestem za 
takim wnioskiem, aby uchwała miała ta mniej więcej treść. W kolejnym punkcie powinno tez 
być Ŝe Burmistrza zobowiąŜe się do wyznaczenia terminu, przeprowadzenia kontroli.  

 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Proszę o opinię radcy prawnego czy pan Burmistrz złamał prawo. 
 
Janusz G ątkiewicz  -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Uchwała nadal obowiązuje, nikt jej nie zmienił, ani nie uchylił. MoŜna podjąć uchwałę 

napiętnującą Burmistrza. Nie mogą się zbiegać dwie kontrole i tu taj Burmistrz ma rację. 
Powinien Burmistrz napisać, Ŝe w tych dniach kontrola jest niemoŜliwa, gdyŜ odbywa się 
kontrola RIO, ale pan  Burmistrz tego nie zrobił. Myślę, Ŝe ta kontrolę nadal moŜna 
przeprowadzić, a do tego nie trzeba nowej uchwały. Czego oczekuje pan radny? 

 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Oczekuję stanowiska Rady Miasta, zna pan fakty. Trzeba podjąć uchwałę odnośnie 

zachowania Burmistrza uniemoŜliwiającego kontrolę. Powinien się na ten temat wypowiedzieć 
radca prawny. NaleŜy dokonać oceny i podjąć stosowną uchwałę. Z treści odpowiedzi 
wynikało jasno, Ŝe Komisja nie moŜe przeprowadzić kontroli. 

 
Janusz G ątkiewicz  -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Czego pan ode mnie oczekuje. 
- /Odczytuje treść uchwały nr XLI/606/2004 z dnia 16.12.2004r. dotyczącej kontroli zakupów 

inwestycyjnych w ZIK za 2004r. przez Komisję Finansowo-BudŜetową./ 
- Czy ja nie pozwoliłem zrealizować uchwały. Ja nie jestem jej inicjatorem tylko podpisałem 

uchwałę. Ja wprowadziłem do porządku bo taka była wola Rady. 
 
Anna Horzelska-Matyja - Radna  
 
- Proponuje powołać Komisje Uchwał i Wniosków, pan radny poda jej wniosek. W tym czasie 

wróci pan radca i się do tego ustosunkuje. 
 
Janusz G ątkiewicz  -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest za wnioskiem o powołanie Komisji Uchwał i Wniosków? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 17 radnych/ 
 
13 radnych głosowało za 
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0 radnych głosowało przeciw 
4 radnych wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek została przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Proponuję, aby ta Komisja zajęła się teŜ tematem Akcji Zima. Teraz przejdziemy do tego 

punktu a w trakcie Komisja opracuje wnioski. 
 
 
 
 

Dot. pkt. 9 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
Janusz G ątkiewicz  -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do Przygotowanie do sezonu zimowego 2005 – 2006. W punkcie pierwszym 

mamy Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. Proszę o kandydatów do Komisji Uchwał i 
wniosków. 

 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 19 radnych/ 
 
19 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe skład Komisji został przez Rad ę przyj ęty 
 
 
Skład Komisji Uchwał i Wniosków – T. Kosmala, L. Lasota, A. Świątek 
 
Janusz G ątkiewicz  -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do wprowadzenia do tematu. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Kiedy będzie poruszony ten temat, komisja musi mieć jakieś wnioski. To mają być zgłoszone 

wnioski, a nie Ŝeby Komisja je stworzyła. 
 
Janusz G ątkiewicz  -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Były wnioski: 
- Powiadomić nadzór o niewykonaniu uchwały 
- Powiadomić RIO 
- Zobowiązać Burmistrza do umoŜliwienia przeprowadzenia kontroli. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Ja juŜ słyszałem , Ŝe pan radny powiadomił juŜ RIO. 
 
Andrzej Świątek  - Radny  
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- Nie występowałem w tej sprawie do RIO. 
 
Janusz G ątkiewicz  -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do tematu Akcji Zima proszę o zabranie głosu przedstawiciela Powiatu. 
 
Krzysztof Malczewski  - członek Zarz ądu Powiatu  
 
- 30 listopada br. upływa termin porozumienia między powiatem a gminą. Wypowiedzenie 

wpłynęło do powiatu. Namawiam Burmistrza do wycofania się z wypowiedzenia. Współpraca 
między gmina a powiatem układa się bardzo dobrze. Czeladź bardzo duŜo inwestuje w drogi 
powiatowe. Wyszczególniliśmy roboty w latach 1999-2005 i daje to kwotę 4,3 mln. zł. RównieŜ 
w tym roku wykonano wiele prac na drogach powiatowych. Te prace wykonuje ZIK, w 
momencie zerwania porozumienia, będziemy musieli rozpisać przetarg na te usługi na terenie 
Czeladzi, jesteśmy na to przygotowani, ale ponowiłem prośbę, aby Burmistrz wycofał się z 
wypowiedzenia. 

- W przyszłym roku mamy zamiar przeznaczyć 250 tys. zł, w tym było to 236 tys. Dodatkowo 
planujemy wykonanie muru oporowego przy ul. Nowopogońskiej jak równieŜ pierwszy etap 
remontu ul. Grodzieckiej, takŜe projekty, które mogłyby być składane do UE. 

- Zamówiliśmy teŜ urządzenie do naprawy nawierzchni na gorąco, jest to bardzo dobre 
urządzeni. Mamy świadomość, które ulice są w najgorszym stanie. 

- JeŜeli będzie wypowiedzenie, to Powiat będzie administrował.  
 
Władysław Oczkowicz  - Radny  
 
- Czy Burmistrz mógłby się wypowiedzieć? Jak będzie prowadzona ta akcja z początkiem 

listopada. Powinniśmy mieć teŜ dane od innych administratorów niŜ miasto. 
 
Józef Kupajski   - dyrektor Zarz ąd Dróg Powiatowych  
 
- JeŜeli nie dojdzie do porozumienia czego oczywiście byśmy nie chcieli to będziemy musieli 

sami prowadzić te sprawy 
 
Marian Kita   - Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Podzielenie dróg w mieście jest moim zdaniem nieporozumieniem. Wszystkie drogi w mieście 

powinno podlegać pod miasto i powinien tym administrować Burmistrz. JeŜeli przetarg wygra 
np. firma z Siewierza to jak ma tu dojechać, potem okazuje się, Ŝe miasto jest sparaliŜowane. 
Nie podobał mi się głos, Ŝe jeŜeli będzie porozumienie to nadal będzie ZIK, a jeŜeli nie to 
przetarg. Sądzę, Ŝe w skali powiatu, województwa czy państwa powinny się zajmować tym 
połoŜone tam miasta. 

 
Krzysztof Malczewski  - członek Zarz ądu Powiatu  
 
- Zgadzam się z panem. Celem porozumienia właśnie było, aby kaŜde miasto administrowało 

swoimi drogami, prawdopodobnie nastąpią w tym temacie zmiany. Na dzień dzisiejszy udało 
się nam to tylko w Czeladzi, Wojkowicach i Sławkowie i w tych miastach nie ma problemów z 
drogami. 

 
GraŜyna Str ączek  - Radna  
 
- Usłyszałam o kwocie 237 tys. w tym roku, a w następnym 250 tys. usłyszałam, tez Ŝe miasto 

wydało 4 mln. na remonty. Burmistrz chcąc nie działać na szkodę miasta stara się o 
zwiększenie tej dotacji stąd to wahanie. Radni powinni decydować czy opłaca nam się 
wydawać takie kwoty. Powinniśmy się nad tym zastanowić. 

 
Krzysztof Malczewski  - członek Zarz ądu Powiatu  
 
- Ta kwota to jest łączna Starostwo i gmina, ale na drogi powiatowe za lata 1999-2005. 
- Chcemy tez przeprowadzić generalny remont ul. Grodzieckiej. 
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- W Czeladzi są 23 km dróg powiatowych, wychodzi nam 10 tys. za km, Czeladź ma nieco 
więcej, ale Tez mamy ograniczone moŜliwości. 

 
Anna Horzelska-Matyja - Radna  
 
- Panie Burmistrzu, dowiadujemy się dopiero teraz, czy chodzi o zbyt małe środki i jaka kwota 

była by satysfakcjonująca? 
- Co z remontem ul. Szpitalnej i Bytomskiej, była mowa o przebudowie, czy będzie robiona? 
 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Patrząc na to ekonomicznie powinniśmy dostać 400 tys. i wtedy Burmistrz byłby zadowolony. 

Dlaczego wyliczyliście kwotę 230 tys.? 
 
Krzysztof Malczewski  - członek Zarz ądu Powiatu  
 
- 6 mln. jest na Powiatowy Zarząd Dróg 320 km. Wyliczmy 10 tys. zł za km. JeŜeli liczylibyśmy 

tak jak pan mówi to zamierzamy przeznaczyć około 900 tys. na remont Grodzieckiej, mur na 
Nowopogońskiej i porozumienie. Nie jest to mała kwota w budŜecie starostwa tylko Będzin ma 
większe środki. 

- Była planowana przebudowa i póki nie będziemy mieli innego stanowiska w tej sprawie nie 
będziemy inwestować w tą drogę. Jesteśmy w kontakcie z ZIK, jeŜeli stwierdzone będzie, Ŝe 
naleŜy zrobić inna ulicę niŜ Grodziecka to moŜemy się porozumieć. 

- Ta umowa która jest w wypowiedzeniu obowiązuje  do końca 2006 roku. 29 sierpnia br. 
przesłano nam wypowiedzenie. 

 
Robert Szczupider  - dyrektor ZIK  
 
- Za te pieniądze, które otrzymujemy nie da się dróg dobrze utrzymać. Potrzeba by było około 

400-450 tys. Takie są nasze realne potrzeby, kaŜdego roku musimy do tego dokładać 
wychodząc z załoŜenia, Ŝe są to drogi na terenie naszego miasta. 

 
Wiesław Konderak  - Radny  
 
- Zima jest coraz bliŜej porozumienie jest wypowiedziane, nie wiem jakie tu byłoby salomonowe 

wyjście. Kiedy przyjdzie zima Nowopogońska będzie nieprzejezdna. Jest pewne status quo, 
które się sprawdzało, ale przez okres zimy nie powinniśmy wypowiadać porozumienia, mimo, 
Ŝe jest nieco niekorzystne dla naszej gminy. 

 
GraŜyna Str ączek  - Radna  
 
- JeŜeli powiat chce przeznaczyć około 900 tys. to moŜna przyklasnąć i umowa moŜe zostać 

nie wypowiedziana, ale potrzebna jest nam gwarancja, Ŝe rzeczywiście otrzymamy taką kwotę 
o jakiej mowa. 

 
Krzysztof Malczewski  - członek Zarz ądu Powiatu  
 
- Zobowiązujemy się do przekazania kwoty 250 tys. na utrzymanie oraz kwot na remont 

Grodzieckiej i mur na Nowopogońskiej. W ramach dodatkowego porozumienia mógłby to 
wykonać ZIK. 

 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Mamy materiały o Akcji Zima i nic ponad to, nie wnioskowano o jakąś szczególna formę. 
- Pan Malczewski powiedział, Ŝe nie ma obawy roboty będą wykonywać roboty prawidłowo, 

zatem nie ma obawy. 
- Do 1998r. były to drogi wojewódzkie, potem porozumienie zostało wypowiedziane i przez rok 

w ogóle go nie było – Powiat administrował drogami. Wtedy tez była taka dyskusja i padały 
argumenty, Ŝe dopóki Powiat nie dołoŜy to my nie będziemy się tym zajmowali. Następnie 
ponownie podpisano porozumienie. W 2004r. wydaliśmy 1,3 mln. na drogi powiatowe, 
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robiliśmy to bo taka była potrzeba. JeŜeli  współpracujemy z Powiatem to dobrze by było, aby i 
Powiat współpracował z nami. JeŜeli my coś chcemy to okazuje się, Ŝe nasze pisma nie 
docierają tam gdzie powinny. Mówię takŜe o budynku pogotowia, to samo było z pieniędzmi 
za sprzedaŜ przychodni. Musimy patrzeć na całość. 

- Wracając do umowy z 2003r. szybko została podpisano, dzisiaj z radością przyjmuje 
propozycję o większych środkach, ale ta propozycja pada dzisiaj po dwóch miesiącach od 
wypowiedzenia. Mamy czas na rozpatrzenie tego, ale chcę zaapelować do Zarządu Powiatu, 
aby współpracę było widać i Ŝeby pisma trafiały do Rady Powiatu. 

- ul. Szpitalna wniosek był złoŜony, ale nie został rozpatrzony pozytywnie i jest to zadanie 
rezerwowe. 

 
 
PRZERWA 
 
 
Teresa Kosmala  - Radna  
 
- /Odczytuje protokół Komisji Uchwał i Wniosków/ 
- 1 wniosek - W trybie art. 85 i 86 ustawy o samorządzie gminnym powiadomić RIO i Wojewodę 

Śląskiego o naruszeniu art. 30.1 o samorządzie gminnym przez Burmistrza, który uniemoŜliwił 
przeprowadzenie przez Komisję Finansowo-BudŜetową kontroli wydatków inwestycyjnych ZIK, 
zleconej uchwałą RM nr XLI/606/2004 z dnia 16.12.2004r. 

- 2 wniosek - UpowaŜnić Przewodniczącego Rady Miejskiej w Czeladzi do zawiadomienia RIO i 
Wojewody Śląskiego o naruszeniu ustawy o samorządzie gminnym przez Burmistrza Miasta 
Czeladź. 

- Przygotowaliśmy teŜ projekt uchwały 
- /Odczytuje projekt uchwały/ 
- Mamy teŜ wniosek do tematu Akcji Zima - Rada Miejska po wysłuchaniu informacji Burmistrza 

Miasta i przedstawiciela Zarządu Powiatu proponuje utrzymanie zawartego porozumienia 
dotyczącego utrzymania przez Miasto Czeladź dróg powiatowych wraz z zadeklarowaną 
podwyŜszona do około 1 mln. zł przez Krzysztofa Malczewskiego kwotą na wydatki bieŜące i 
inwestycyjne w 2006r. 

 
Władysław Oczkowicz  - Radny  
 
- Projekt Akcji Zima, który został nam przedłoŜony dotyczy przygotowania miast do tej akcji, 

powinno to dotyczyć tylko informacji Burmistrza. 
 
Teresa Kosmala  - Radna  
 
- Nie było zgłoszonego takiego wniosku. 
 
Janusz G ątkiewicz  -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Nie mamy kompetencji, aby zmuszać Burmistrza do podtrzymania porozumienia. 
 
Teresa Kosmala  - Radna  
 
- Taki padł wniosek i musieliśmy go zapisać. Zaczyna się sezon zimowy i teraz nie jest dobra 

chwila na wypowiedzenie porozumienia. 
 
Janusz G ątkiewicz  -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- MoŜemy tylko proponować, a nie zmuszać do realizacji. 
 
Teresa Kosmala  - Radna  
 
- To jest tylko wniosek intencyjny, wyraŜenie opinii Rady. 
 
Władysław Oczkowicz  - Radny  



 24

 
- Rozumiem, Ŝe dyskutujemy na temat uchwały Akcji Zima, powinno się nadać właściwy tytuł. 

To nie jest informacja ZIK, ale Burmistrza i taki proponuję zapis, Informacje o drogach 
gminnych nie mówią nam nic i są w tej formie nie do zaakceptowania. Powinny to być 
informacje Burmistrza.  

 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Głosujemy wnioski. W trybie art. 85 i 86 ustawy o samorządzie gminnym powiadomić RIO i 

Wojewodę Śląskiego o naruszeniu art. 30.1 o samorządzie gminnym przez Burmistrza, który 
uniemoŜliwił przeprowadzenie przez Komisję Finansowo-BudŜetową kontroli wydatków 
inwestycyjnych ZIK, zleconej uchwałą RM nr XLI/606/2004 z dnia 16.12.2004r.Kto jest za 
wnioskiem? 

 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 20 radnych/ 
 
14 radnych głosowało za 
5 radnych głosowało przeciw 
1 radny wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek została przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- 2 wniosek - UpowaŜnić Przewodniczącego Rady Miejskiej w Czeladzi do zawiadomienia RIO i 

Wojewody Śląskiego o naruszeniu ustawy o samorządzie gminnym przez Burmistrza Miasta 
Czeladź. Kto jest za wnioskiem? 

 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 20 radnych/ 
 
14 radnych głosowało za 
5 radnych głosowało przeciw 
1 radny wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek została przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Wniosek do Akcji zima - Rada Miejska po wysłuchaniu informacji Burmistrza Miasta i 

przedstawiciela Zarządu Powiatu proponuje utrzymanie zawartego porozumienia dotyczącego 
utrzymania przez Miasto Czeladź dróg powiatowych wraz z zadeklarowaną podwyŜszona do 
około 1 mln. zł przez Krzysztofa Malczewskiego kwotą na wydatki bieŜące i inwestycyjne w 
2006r. Kto jest za wnioskiem? 

 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 19 radnych/ 
 
14 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
5 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek została przez Rad ę przyj ęty. 
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Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Wniosek do Akcji Zima – zmiana nazwy uchwały na następującą treść w sprawie przyjęcia 

informacji Burmistrza Miasta w sprawie przygotowania Miasta do „Akcji Zima” sezon 
2005/2006. Kto jest za wnioskiem? 

 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 19 radnych/ 
 
14 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
5 radnych wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek została przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Głosujemy treść uchwały w sprawie przyjęcia informacji Burmistrza Miasta w sprawie 

przygotowania Miasta do „Akcji Zima” sezon 2005/2006. Kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 19 radnych/ 
 
16 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
3 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Mamy jeszcze do przegłosowania uchwałę w sprawie nie wykonania przez Burmistrza Miasta 

uchwały Rady Miejskiej nr XLI/606/2004 z dnia 16 grudnia 2004 r. Kto jest za? 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 20 radnych/ 
 
14 radnych głosowało za 
5 radnych głosowało przeciw 
1 radny wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 

Dot. pkt. 10 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
Janusz G ątkiewicz  -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do omówienie przez Radę Miejską stanowiska prokuratury w sprawie 

udzielenia poŜyczki CKS i niegospodarności w budynku Ambasadora. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
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- /Odczytuje postanowienie prokuratora w sprawie udzielenia poŜyczki CKS i niegospodarności 
w budynku Ambasadora./ 

 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Czy złoŜył pan odwołanie od tej decyzji? 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Nie. 
 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Komisja Rewizyjna wnioskowała o przekazanie jej protokołu do prokuratury i poszerzyć 

sprawę o lata 1994-98, czy został on przesłany, bo prokurator nie odniósł się do tego 
protokołu. Czy został on przesłany? 

 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Przekazałem protokół do prokuratora wraz z całą dokumentacją Komisji Rewizyjnej. To Ŝe 

Komisja coś stwierdziła nie znaczy, Ŝe jest to prawdą. Powiedziałem panu, Ŝe przekazałem te 
materiały. Czy rozwiało to pana wątpliwości? 

 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Nie. Nie rozwiało. Muszę się z tym zapoznać. 
 
 

Dot. pkt. 11 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
Leszek Lasota   - Radny  
 
- Proponuję przesunąć uchwały w sprawie zmian w budŜecie miasta na 2005 rok i ustalenia 

stawek dotacji przedmiotowych dla zakładów budŜetowych gminy na początek, aby nie 
trzymać dłuŜej pani dyrektor ZBK. 

 
Janusz G ątkiewicz  -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest za takim wnioskiem? Przypomnę, Ŝe zmiana porządku obrad bezwzględną 

większością głosów. 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 19 radnych/ 
 
10 radnych głosowało za 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek nie został przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
Janusz G ątkiewicz  -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do podjęcia uchwały w sprawie podjęcia współpracy z innymi gminami w 

ramach Regionu Zagłębie. 
 
Anna Horzelska-Matyja - Radna  
 
- Czy Sosnowiec został wykluczony czy nie zaproponowano mu udziału? 
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Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Organizatorami są Siewierz i Dąbrowa Górnicza, trudno mi jest powiedzieć dlaczego 

Sosnowiec nie podpisał bądź dlaczego nie był zaproszony. 
 
Teresa Kosmala  - Radna  
 
- Co będzie po przyjęciu tej uchwały? Jaką formę organizacyjna będzie miało porozumienie. 

Jest zapis, Ŝe partnerzy wspólnie przygotowują projekty regionalne. Jak porozumienie będzie 
działało i jak będzie reprezentowane na zewnątrz. 

 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Umowa mówi, Ŝe po podpisaniu kolejne gminy będą przewodniczyć i one będą prowadzić 

sekretariat. Zatem wszelka dokumentacja będzie przechodzić z gminy do gminy. 
 
Teresa Kosmala  - Radna  
 
- Nie mam takiej wiedzy, bo moŜe tak być, ale moŜe być tez inaczej. Podejmując ta uchwałę, 

upowaŜniamy Burmistrza do reprezentacji. To co Burmistrz teraz powiedział, powinno być 
zapisane w uchwale. Jak dalej będzie się rozwijało to porozumienie? 

 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Istota jest to aby nie kreować  Ŝadnych kosztów, dlatego nie ma zarządu, ani sekretariatu. Nie 

będzie nowych pracowników. Gmina prowadząca będzie zapewniać obsługę, ale nie będą to 
nowe koszty. 

- To Burmistrz będzie reprezentował gminę a nie Rada i nic pani na to nie poradzi. 
- Przekonywałem kolegów, Ŝeby w ogóle nie dawać tego Radzie tylko podpisać, bo uwaŜam, Ŝe 

nie jest to konieczne. Pozostali partnerzy uznali jednak Ŝe dobrze by tak było. Jesteśmy 
jedyną gminą która jej nie podjęła w następny poniedziałek jest podpisanie tego porozumienia, 
albo przystąpimy teraz albo pozostaniemy poza porozumieniem. 

 
Teresa Kosmala  - Radna  
 
- Wiemy, Ŝe jest pan organem wykonawczym, ale skoro daje pan to do Rady to chyba mamy o 

tym decydować. Wydaje się, ze uchwała jest napisana niezręcznie. 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przystępujemy do głosowania. Kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 18 radnych/ 
 
15 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
3 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz  -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do podjęcia uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet radnych. 
 
GraŜyna Str ączek  - Radna  
 
- Mam wniosek, aby głosowanie było prowadzone w jawnie imiennie. 
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Andrzej Krugły  - Radny  
 
- PrzeŜyliśmy juŜ  kilka podwyŜek pensji Burmistrza, więc proponuje podnieść pensje radnym w 

kaŜdej grupie o 10%. Ustalamy przecieŜ wynagrodzenia radnych, jest uchwała, a ja proponuje 
do niej zmianę. 

 
GraŜyna Str ączek  - Radna  
 
- Jako projektodawca nie wyraŜam zgody. 
 
Leszek Lasota   - Radny  
 
- To jest niezgodne z tą uchwałą, którą uzgodniliśmy na poprzedniej sesji, głosowanie imienne 

dotyczy tylko spraw budŜetowych, nic nie mówi o takich sprawach. 
- Traktujmy się trochę powaŜniej, jestem przeciwny takiej uchwale. To mieszkańcy mnie wybrali 

nie zgadzam się na jakiekolwiek karanie. 
- Jestem emerytem i mowa jest o przedstawieniu L4, jako emeryt nie otrzymam takiego druku. 

Sama nazwa tej uchwały jest niezgodna, my nie dokonujemy zmiany tej uchwał, ale 
dokonujemy zmiany w Statucie miasta odnośnie Regulaminu Rady, ale nie ma to nic 
wspólnego z ustalaniem wysokości diet radnych. 

 
Andrzej Krugły  - Radny  
 
- Zgłaszam wniosek o skierowanie tej bardzo istotnej kwestii do Komisji Statutowej, która zajmie 

się tą sprawą. 
 
GraŜyna Str ączek  - Radna  
 
- Chce powiedzieć, ze ta uchwała, jest identyczna jak ta którą mieliśmy prze kilka ostatnich lat, 

zmieniono tylko kwotę potrącenia za nieobecności nieusprawiedliwione na 100 zł. śaden z 
radnych Komisji Zdrowi i Oświaty nie zauwaŜył, Ŝe wykreśliłam punkt mówiący, Ŝe radny nie 
uczestniczący w pracach Ŝadnej Komisji otrzymuje jedynie 6% kwoty bazowej, taki zapis był w 
poprzedniej kadencji. Ten zapis był godzący w radnego. Uchwała jest identyczna z tą jak 
obowiązywała przez ostatnie lata, z wyjątkiem tych zmian. Za to Ŝe pozwoliłam sobie 
przygotować ten projekt zostałam nazwana nadradną i Ŝe poznam swoje miejsce w szeregu. 

- Wszystkie Komisje omawiały ten projekt i równieŜ Komisja Statutowa jeŜeli by chciała mogła 
dwa tygodnie temu omówić ten projekt. 

 
Anna Horzelska-Matyja  - Radna  
 
- Podeszłam powaŜnie do tego tematu, byłam za tą uwagą, ale po przedstawieniu uwag, pani 

radna nazwała to czepianiem się. Nie zgadzam się, aby potrącenia dotyczyły sesji i komisji 
dodatkowych poza planem, moŜe to dotyczyć tylko posiedzeń planowanych. Skoro nie 
uwzględniono tego zastanowię się jak głosować. 

 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Myślę, Ŝe Komisja Statutowa jest dobra komisją, do rozpatrzenia tej sprawy i patrzę na to z 

punktu widzenia Komisji Rewizyjnej. Trzeba opracować dokładniej te zasady. 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Głosujemy wniosek radnego Krugłego odnośnie przekazania uchwały do Komisji Statutowej. 

Kto jest za wnioskiem? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 17 radnych/ 
 
12 radnych głosowało za 
3 radnych głosowało przeciw 
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2 radnych wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek została przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
Janusz G ątkiewicz  -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do podjęcia uchwały w sprawie oddania w uŜytkowanie wieczyste działki nr 

54/2, k.m. 44 przy ul. Poniatowskiego w Czeladzi. Czy są jakieś pytania? Kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 17 radnych/ 
 
17 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz  -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do podjęcia uchwały w sprawie sprzedaŜy w trybie bezprzetargowym działki nr 

90 k.m. 29 o pow. 1019 mkw.  przy ul. Reja w Czeladzi. Czy są jakieś pytania? Kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 16 radnych/ 
 
15 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
1 radny wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz  -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do podjęcia uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy dot. części 

działki nr 1/13 k.m. 45 o pow. 50 m² przy ul. Sikorskiego w Czeladzi. Czy są jakieś pytania? 
Kto jest za? 

 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 16 radnych/ 
 
16 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz  -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do podjęcia uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy dot. działki nr 

37 i nr 38 k.m. 57 o pow. 250 m² przy ul. K. Skorupki w Czeladzi. Czy są jakieś pytania? Kto 
jest za? 
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GŁOSOWANIE  / Obecnych 16 radnych/ 
 
16 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz  -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do podjęcia uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy dot. części 

działki nr 61 k.m. 21 o pow. 130 m² przy ul. Podwalnej w Czeladzi. Czy są jakieś pytania? Kto 
jest za? 

 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 16 radnych/ 
 
16 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz  -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do podjęcia uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy dot. części 

działki nr 163/268  k.m. 24 o pow. 106 m² przy ul. Nowopogońskiej w Czeladzi. Czy są jakieś 
pytania? Kto jest za? 

 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 16 radnych/ 
 
16 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz  -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do podjęcia uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy dot. części 

działki nr 164/1  k.m. 4 o pow. 90 m² przy ul. Chmielnej – Ogrodowej w Czeladzi. Czy są jakieś 
pytania? Kto jest za? 

 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 16radnych bez A. Świątek, B. Staśko/ 
 
14 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
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Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz  -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do podjęcia uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy dot. części 

działki nr 32/14  k.m. 41 o pow. 243 m² przy ul. Powstańców Śląskich w Czeladzi. Czy są 
jakieś pytania? Kto jest za? 

 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 16 radnych/ 
 
16 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz  -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do podjęcia uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy dot. części 

działki nr 32/14  k.m. 41 o pow. 155 m² przy ul. Powstańców Śląskich w Czeladzi. Czy są 
jakieś pytania? Kto jest za? 

 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 16 radnych/ 
 
16 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz  -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do podjęcia uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy dot. części 

działki nr 8  k.m. 58 o pow. około 434 m² przy ul. Prusa w Czeladzi. Czy są jakieś pytania? Kto 
jest za? 

 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 16 radnych bez B. Staśko/ 
 
15 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz  -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do podjęcia uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy dot. części 

działki nr 113  k.m. 43 o pow. około 300 m² przy ul. Borowej w Czeladzi. Czy są jakieś 
pytania? Kto jest za? 
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GŁOSOWANIE  / Obecnych 16 radnych/ 
 
16 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz  -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do podjęcia uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy dot. części 

działki nr 22/7  k.m. 41 o pow. około 19,60 m² przy ul. 21 Listopada w Czeladzi. Czy są jakieś 
pytania? Kto jest za? 

 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 16 radnych/ 
 
16 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz  -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do podjęcia uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy dot. działki nr 

55/7  i części działki nr 54/1 k.m. 13 o pow. 166 m² przy ul. Ogrodowej w Czeladzi. Czy są 
jakieś pytania? Kto jest za? 

 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 16 radnych/ 
 
16 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz  -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do podjęcia uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy dot. gruntów 

rolnych o pow. łącznej 32,1997 ha połoŜnych na kartach mapy nr 32 i nr 35 na tzw. „Zarzeczu” 
w Czeladzi. Czy są jakieś pytania? Kto jest za? 

 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 17 radnych/ 
 
17 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
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Janusz G ątkiewicz  -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do podjęcia uchwały w sprawie zmian w budŜecie miasta na 2005 rok. 
 
Urszula Polak-Wałek  - Skarbnik  
 
- /Omawia zmiany w budŜecie na 2005r. wraz z autopoprawką/ 
 
Bogusław Sta śko  - Radny  
 
- Komisja Zdrowia proponuje skreślenie § 4 , pozostawić pieniądze w tym dziale w którym były. 
 
Leszek Lasota   - Radny  
 
- Komisja Gospodarcza, takŜe wnioskowała o skreślenie § 4 tej uchwały. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Rozpoczęliśmy remont NOT i tak remontujemy jak mamy środki, proponuje aby zostawić ta 

kwotę, i moŜe wtedy w przyszłym roku zakończy się remont. Będziemy mieli przynajmniej 
jeden budynek reprezentacyjny w mieście, bo taki tez jest potrzebny. 

 
Bogusław Sta śko  - Radny  
 
- Mowa była, Ŝe PP5 jest zagrzybione, moŜe lepiej tam przekazać te środki. Wiem, Ŝe NOT 

wymaga nakładów, ale moŜe lepiej się wstrzymać.  
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- My słyszeliśmy o grzybie, natomiast nikt tego nie stwierdził, stwierdzono, Ŝe jest zaciek. 
 
Urszula Polak-Wałek  - Skarbnik  
 
- /Omawia autopoprawką do uchwały w sprawie zmian w budŜecie na 2005r./ 
 
Zofia Baza ńska  - Radna  
 
- Wymiana stolarki okiennej na ul. 11 Listopada. W przyszłym roku planowana jest dalsza 

wymiana. Czy w związku z naszymi oporami dla wprowadzania § 4 będzie to kontynuowane? 
 
BoŜena Podgórska  - dyrektor ZBK  
 
- NOT to jest dotacja, a tam są roboty inwestycyjne. 
 
Andrzej Krugły  - Radny  
 
- Dlaczego zostało, aŜ tyle planowaliśmy 80 tys. a tyle zostało. 
 
BoŜena Podgórska  - dyrektor ZBK  
 
- Wynika to z rozbieŜności między kosztorysem a rzeczywistymi pracami. 
 
Anna Horzelska-Matyja - Radna  
 
- Była zamiana załączników i w tym starym na boisko przy ul. Mysłowickiej było 100 tys. w tym 

który mamy teraz nie ma tej kwoty. Proszę o wyjaśnienie. 
 
Teresa Kosmala  - Radna  
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- § 3 termomodernizacja PP9 zakładała 700 tys. poŜyczek, tutaj jest zapis, Ŝe zmian dokonuje 
się w związku z wyŜszą poŜyczką z WFOŚ. Czy to zadanie jest teraz droŜsze o 71 tys. Na co 
będą te pieniądze przeznaczone? 

 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Kwota  300 tys. jest wpisana w pkt. 13, wcześniej było 200 tys. Kwotę zwiększono o 100 tys. 
 
BoŜena Podgórska  - dyrektor ZBK  
 
- Oprócz poŜyczki będziemy mieli do dyspozycji kwotę zwiększonej poŜyczki, będziemy mogli 

spoŜytkować np. na wyminę instalacji w PP9, a moŜemy tez ją przesunąć. Pieniądze z 
poŜyczki będą zuŜyte na dokończenie termmodernizacji zaś pozostałe będzie moŜna 
przesunąć do PP9 lub na inną inwestycję. 

 
Teresa Kosmala  - Radna  
 
- To nie jest zapisane, pisze, Ŝe wartość zadania wzrasta do 771 tys. poŜyczka musi być na 

inne zadanie. 
 
BoŜena Podgórska  - dyrektor ZBK  
 
- MoŜemy zapłacić z pieniędzy z kredytu, albo z poŜyczki, jako, Ŝe są takie moŜliwości 

zapłacimy z poŜyczki. PoŜyczkę dostaliśmy wyŜszą niŜ oczekiwaliśmy. Dzisiaj nie mówię 
konkretnie na co będzie ta poŜyczka, a jedynie prosimy o jej uwzględnienie w budŜecie. 

 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Dzisiaj decydujemy czy wziąć ta poŜyczkę, na co będzie wydane jeszcze nie wiadomo, 

zadanie nadal nie jest zakończone, zawsze mogą się pojawić dodatkowe potrzeby, to tak jak z 
tym zaciekiem w PP5. Dzisiaj ta uchwała jest potrzebna, aby przyjąć tanią poŜyczkę. 

 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Padają sprzeczne informacje z ust Burmistrza i pani dyrektor, Ŝe mnie to przeraŜa, musimy 

operować oficjalnymi danymi. JeŜeli dzisiaj tak luźno dyskutujemy o 70 tys. to pieniądze 
przepływają. To jest jak ze szpitalem była mowa o 2 mln. a dzisiaj okazuje się, Ŝe są 4 mln. 
Potrzebna jest szersza informacja. Zwiększamy zadanie o 10% trzeba wiedzieć na co to jest. 
Tracimy 70 tys. zamiast wydać je np. na PP5. Kredyt na zadanie nr 3 moŜemy przesunąć. 

 
BoŜena Podgórska  - dyrektor ZBK  
 
- Nie ma Ŝadnej sprzeczności między tym co mówiłam ja i pan Burmistrz. Chodzi o przyjęcie 

kwoty poŜyczki, a propozycje zostaną przedstawione na następnej Radzie. Będą propozycje z 
konkretnym kosztorysem. 

 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Nie ma nawet sprzeczności między tym co mówi pan radny Świątek, pan to powiedział, więc 

nie wiem w czym jest problem. Dzisiaj zwiększamy zakres działania, ale tylko na papierze, nie 
ma zwiększenia zakresu rzeczowego. Dzisiaj decydujemy o poŜyczce mamy tani pieniądz i 
musimy dzisiaj zdecydować czy go przyjmujemy czy nie. Natomiast po rozliczeniu zadania 
będziemy wiedzieli jaką kwota dysponujemy.  

- W kwestii szpitala ja proponowałem większa kwotę, ale została zmniejszona, a dodatkowo 
początkowo była mowa o 20-25 mieszkaniach dzisiaj jest ich o 10 więcej. 

 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Mam pewne wątpliwości do WPI. W pozycji 24 na NOT jest do 2004r. brak wydatków. Nic nie 

robiliśmy? 
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Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Robiliśmy, ale nie były to wydatki inwestycyjne. 
 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Czy w WPI znajdują się pozycje, które wprowadziliśmy na ostatniej sesji? 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Tak są wprowadzone. 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Głosujemy wniosek o skreślenie § 4. Kto jest za wnioskiem? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 18 radnych/ 
 
12 radnych głosowało za 
3 radnych głosowało przeciw 
3 radnych wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek została przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Jestem równieŜ za skreślenie § 3. To jest manipulacja dokumentami, koszty wzrosną, 

powinniśmy przygotować od razu przeniesienie na inne zadanie. JeŜeli nie jest to 
przygotowane, to podejrzewam, Ŝe te 70 tys. rozejdzie nam między palcami. Środki publiczne 
są bez ścisłej kontroli. Nie wiem czy to jest uzasadnione. Powinien być pełny projekt.  

 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Czy pan radny ma świadomość, Ŝe jeŜeli skreśli się § 3 to nie przyjmiemy poŜyczki będzie 

mniejsza o 70 tys. Tani pieniądz pozostanie dla innych, a my za to zadanie zapłacimy 
droŜszym pieniądzem. Czy ma pan tego świadomość? 

 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- To są środki publiczne.  Proszę nie szantaŜować Rady, zmiany w budŜecie nie zostały 

naleŜycie przygotowane.  
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Głosujemy wniosek o skreślenie § 3. Kto jest za wnioskiem? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 18 radnych/ 
 
4 radnych głosowało za 
12 radnych głosowało przeciw 
2 radnych wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek nie została przez Rad ę przyj ęty. 
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Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Głosujemy projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie na 2005 rok. Kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 18 radnych/ 
 
15 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
3 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz  -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do podjęcia uchwały w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowych dla 

zakładów budŜetowych gminy. 
 
BoŜena Podgórska  - dyrektor ZBK  
 
- /Omawia uchwałę w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowych dla zakładów 

budŜetowych gminy./ 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Głosujemy uchwałę. Kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 18 radnych/ 
 
15 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
3 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz  -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia ramowych planów pracy Komisji Rady 

Miejskiej w Czeladzi na 2005 rok. Czy są jakieś pytania? Kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 18 radnych/ 
 
18 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz  -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLV/636/2005 z dnia 13 

stycznia w sprawie zaciągnięcia poŜyczki. 
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Urszula Polak-Wałek  - Skarbnik  
 
- Jest to konsekwencją wcześniejszej decyzji odnośnie zwiększenia kwoty poŜyczki. 
 
Janusz G ątkiewicz  -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest za? 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 17 radnych/ 
 
14 radnych głosowało za 
1 radny głosował przeciw 
2 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz  -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia skorzystania z prawa pierwokupu 

prawa uŜytkowania wieczystego dz. Nr 162/30 i 163/30 k.m. 28 połoŜonych przy ul. 
Wybickiego w Czeladzi. Czy są jakieś pytania? Kto jest za? 

 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 18 radnych/ 
 
15 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
3 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz  -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do podjęcia uchwały w sprawie przystąpienia Miasta Czeladź do Norweskiego 

Mechanizmu Finansowego i Mechanizmu Finansowego Europejskiego Obszaru 
Gospodarczego oraz zabezpieczenia środków na pokrycie kosztów realizacji zapisów 
porozumienia w sprawie projektu p.t. „Partnerstwo szansą na rozwój kadr nowoczesnej 
administracji”. 

 
Dorota B ąk   - Sekretarz  
 
- Chcielibyśmy wejść do programu partnerskiego, wraz z innymi  gminami, mamy sznase 

uzyskania 85% dotacji UE na szkolenia. Nie moŜemy starać się sami o te środki, gdyŜ 
najniŜsza kwota to jest 1,5 mln, o która moŜna wystąpić. Musimy mieć zabezpieczone, te 
kwoty, które są w projekcie. Z naszych pieniędzy będzie to około 15%. 

 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Podjęliśmy uchwałę Regionie Zagłębie, teraz takie przypadkowo dobrane gminy. 
 
Dorota B ąk   - Sekretarz  
 
- Musimy mieć pieniądze zabezpieczone w wypadku jeŜeli ten projekt dojdzie do skutku. Gminy 

są takie gdyŜ staramy się dobrać je stosownie do naszych potrzeb, te gminy tez były 
zainteresowane. Jako niewielka gmina musimy współpracować z innymi, aby pozyskać środki. 
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Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Kiedy moŜemy wykorzystać te pieniądze? 
 
Dorota B ąk   - Sekretarz  
 
- W latach 2006-2008, jeŜeli projekt zostanie przyjęty – my ubiegamy się o 500 tys. jeŜeli 

pieniędzy z projektu nie będzie to my nic nie wydamy. Musimy je mieć tylko wtedy jeŜeli 
będziemy uczestniczyć w projekcie. 

 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Rok temu była mowa o utworzeniu parku technologicznego na terenie kopalni Saturn. Okazało 

się, Ŝe chcieli od nas pieniądze. Obawiam, się, Ŝe my te pieniądze wpłacimy i stracimy. 
Proszę przygotować projekt czytelnie. 

 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- My tych pieniędzy nigdzie nie wpłacamy. 
 
Janusz G ątkiewicz  -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- JeŜeli projekt zostanie zaakceptowany dopiero wtedy inwestujemy nasze pieniądze. 
 
Krzysztof Francikowski - Radny  
 
- Czy to jest na zasadzie PHARE? To są fundusze UE? Czy to są szkolenia w kierunku ISO czy 

o szerszym zakresie? 
 
Dorota B ąk   - Sekretarz  
 
- To są fundusze unijne, ale o szerokim zakresie szkoleń? 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Padło tu porównanie do parku technologicznego, ja wtedy zalecałem nie wchodzenie do tego 

przedsięwzięcia. Całe przedsięwzięcie padło, gmina Będzin straciła pieniądze. Tu nie 
wydajemy nic, włoŜymy pieniądze, dopiero kiedy zostaną one nam przyznane a stanie się to 
najwcześniej za rok. 

 
Janusz G ątkiewicz  -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Głosujemy projekt uchwały. Kto jest za? 
  
GŁOSOWANIE  / Obecnych 17 radnych/ 
 
14 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
3 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
 

Dot. pkt. 12 – porz ądku obrad Sesji  
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Janusz G ątkiewicz  -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do spraw bieŜących Rady. 
- /Odczytuje pismo w sprawie dofinansowania remontu Komisariatu Policji./ 
 
GraŜyna Str ączek  - Radny  
 
- W listopadzie mamy komisję poświęconą sprawie bezpieczeństwa, moŜemy to rozpatrzyć. 
 
Janusz G ątkiewicz  -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Rozumiem, Ŝe pan Burmistrz przygotuje projekt uchwały. 
- /Odczytuje pismo z odpowiedzią ZIK na interpelację radnej D. Walczak./ 
- /Odczytuje opinia prawna w sprawie moŜliwości zgłaszania przez Burmistrza wniosków do 

projektu uchwały wniesionego przez radnego./ 
 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Zgłaszając wniosek liczyłem, Ŝe opinia prawna zostanie przygotowana przez niezaleŜnego 

prawnika, a nie radcę prawnego naszej gminy. Proszę o przekazanie tego pisma radnym. 
- Proponuje teŜ Ŝeby stało się częścią Statutu, jako załącznik. 
 
Janusz G ątkiewicz  -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Częścią Statutu jest Regulamin, a to w jakiej formie miało by być? 
 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- W takim razie proszę o przekazanie tego pisma radnym. 
 
Janusz G ątkiewicz  -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- /Odczytuje pismo w sprawie propozycji szkolenia dla radnych./ 
- /Odczytuje pismo ZIK do SM Skarbek w sprawie zamontowania tablic z nazwami ulic./ 
- /Odczytuje pismo od wojewody Śląskiego w sprawie oświadczeń majątkowych 

Przewodniczącego RM i Burmistrza./ 
- /Odczytuje pismo od SM Skarbek w sprawie nazw ulic Pułaskiego, Sułkowskiego i 

Wybickiego./ 
- /Odczytuje zaproszenie na I Międzynarodowy Kongres Inicjatyw Gospodarczych./ 
- /Odczytuje zawiadomienie o wszczęciu postępowania przez Wojewodę Śląskiego w sprawie 

uchwały nr LVIII/811/2005  dotyczącej zmian do Statutu Gminy Miejskiej Czeladź./ 
- /Odczytuje odpowiedź z ZBK na interpelację radnej Z. Bazańskiej./ 
- /Odczytuje zaproszenie na święto 11 Listopada/ 
- /Odczytuje pismo rodziców G3 w sprawie polepszenia warunków w jakich uczą się dzieci./ 
- /Odczytuje pismo w sprawie rezygnacji radnej A. Jachimczak-Kluk z funkcji członka Komisji 

ds. Gospodarczych i Integracji z UE./ 
 
Janusz G ątkiewicz  -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- W powiecie informację międzysesyjną przekazuje się wraz z materiałami sesyjnymi, zaś 

róŜnicę pani Starosta omawia brakujący tydzień i odpowiada na pytania. MoŜe warto 
przeanalizować taką formę. Myślę, Ŝe to jest jakieś rozwiązanie, aby przyśpieszyć obrady 

 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- JeŜeli juŜ mówimy o zwyczajach to np. w Będzinie radni w ogóle nie dostają, a jedynie czyta 

prezydent, w KZK GOP nie ma nic. Nie ma potrzeby aby informować o wszystkim. Kiedyś był 
tylko rozdawany i czytany, teraz państwo chcą coraz więcej. 

 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
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- Informacje sesyjne są od czerwca 2001r. na wniosek klubu radnych SLD. Myślę, Ŝe moŜe być 

w skrzynkach na dwa dni przed sesją i bez czytania. 
 
Janusz G ątkiewicz  -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- W skrzynkach nie zawsze państwo odbieracie 
 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Zainteresowani odbiorą. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Zastanowię się nad ta propozycją. 
 
Janusz G ątkiewicz  -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przypominam o poczcie sztandarowym na dzień 11 Listopada. 
 
 
 

Dot. pkt. 13 - porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Stwierdzam, Ŝe nie ma innych tematów i zamykam posiedzenie LIX Sesji Rady Miejskiej. 

 
 
 
 
 
 
P R Z E W O D N I C Z Ą C Y 

          RADY MIEJSKIEJ W CZELADZI 
 
 

       Janusz G ątkiewicz 
 
Protokołował 
 
Wojciech Ma ćkowski 
 


